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Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha - Dolní Měcholupy konaného 

dne 10. 12. 2018 
 

Přítomni: Michal Blažek (TOP09), Michael Brokeš (TOP09), Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Jiří 

Jindřich (ODS), Michal Kohout (ODS), Lucie Sobková (ODS), Martin Svoboda (NO), Vladimír Študent (NO), 

Otakar Vich (NO), Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Rudolf (MP), Martin Kembitzký (ÚMČ) 

Omluven: David Pavel (NO) 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:32 hod. (0:00:00) 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 3. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, že 

zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Do návrhové komise pro tvorbu usnesení byli navrženi Jiří Jindřich a Otakar Vich. (0:00:47) 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli navrženi Michael Brokeš a Martin Svoboda (0:01:05) 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

PROGRAM: (0:01:36) 

1. Bezpečnostní situace 

2. Směrnice ÚMČ 

3. Vzdání se odměny 

4. Dodatek nájemní smlouvy 

5. Výsledky Veřejného fóra 

6. Dodatek smlouvy - Fitpark 

7. Dodatek smlouvy – rekonstrukce víceúčelového hřiště 

8. Různé 
 

Starosta přečetl navržený program, který byl řádně vyvěšen, hlasováno. 

Pro: 10, proti 0, zdržel se 0. návrh byl přijat 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 

 

1. Bezpečnostní situace v MČ (0:02:32) 

Strážník Městské policie pan Martin Rudolf podal informaci Policie ČR o nápadu trestné činnosti. V městské 

části se za měsíce listopad 2018 událo celkem 8 TČ z toho na části spadající pod MOP Uhříněves řešilo 4x 

majetková TČ (vloupání, krádež), na části spadající pod MOP Uhříněves se udály také 4 TČ, a to 3x majetková 

trestná činnost a 1x poškození cizí věci. 

Starosta otevřel diskusi a poté bylo hlasováno. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 3/1  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

2. Směrnice ÚMČ (0:04:52) 

Starosta informoval, že se jedná o směrnici pro pronájem zasedací místnosti úřadu MČ. 

Starosta přečetl navržené usnesení a poté bylo hlasováno. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 3/2  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

3. Vzdání se odměny (0:06:36) 

Starosta informoval o písemné žádosti pana Ing. Zbyňka Kozla o vzdání se odměny jemu náležející z titulu 

členství v orgánech zastupitelstva MČ Praha – Dolní Měcholupy schválených USN 1/11 z 31. 10. 2018.  

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 3/3  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

4. Dodatek nájemní smlouvy (0:09:12) 

Starosta vysvětlil, že se jedná o nájemní smlouvu na pozemky u Country Saloonu. Prozatím není hotová 

směrnice pro pronájem pozemků, proto je navržen pronájem na dobu určitou pouze do 30. 4. 2019 s tím, že po 

schválení směrnice bude smlouva upravena dle směrnice. 

Starosta přečetl navržené usnesení a hlasováno bylo takto. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 3/4  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
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5. Výsledky Veřejného fóra (0:11:30) 

Starosta krátce uvedl, že fórum proběhlo s občany v září ve víceúčelové sportovní hale. Výsledky byly ověřeny 

také online anketou, kde již nebylo možné přidávat nové body. Výsledky Prvního Veřejného fóra Dolních 

Měcholup jsou. 

Starosta přečetl navržené usnesení a hlasováno bylo takto. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 3/5 schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

6. Dodatek smlouvy – Fitpark (0:14:35) 

Starosta informoval, že se jedná o dodatek kupní smlouvy, kterým se cena díla navyšuje o 12 tis. Kč za 

projektovou dokumentaci, kterou si vyžádal stavební úřad Prahy 15 pro územní rozhodnutí. Dále se prodlužuje 

doba plnění. 

Ing. Študent – návrh na prověření úpravy čl. III smlouvy 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 3/6  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

7. Dodatek smlouvy – rekonstrukce víceúčelového hřiště (0:19:20) 

Starosta krátce uvedl bod jednání. Jedná se o dodatek smlouvy, ve kterém je obsaženo rozšíření rekonstrukce o 

výměnu některých částí oplocení místo natření stávajícího, oprava odrazových desek basketbalových košů a 

záchytné sítě, které byly na mnoha místech děravé a nové branky. 

Proběhla diskuse, a poté bylo o navrženém usnesení hlasováno. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 3/7  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

8. Různé (0:25:42) 

➢ Starosta (0:25:48) – plánované termíny veřejných zasedání na rok 2018 

➢ Starosta (0:26:16) – informace o dokončení pokládky nového povrchu na tenisových kurtech a o čištění 

rybníčku na návsi, aby bylo možné zimní bruslení 

➢ Starosta (0:27:30) – výpadek kyvadlové linky Malý háj  Europark 

➢ Starosta (0:28:50) – vysazení Vánočního stromečku na Malém háji 

➢ Starosta (0:29:40) – dotaz na výstavbu SK, diskuse, které se zúčastnil právě příchozí Mgr. David Pavel 

➢ Ing. Vich (0:37:08) – kdy bude otevřen Retail Park? 

➢ Ing. Vich (0:37:40) – řeší se rozšíření školní jídelny? Diskuse. 

➢ Ing. Svoboda (0:39:34) – dotaz, zda byl objednán projekt na dětské hřiště u sportovní haly, aby nebylo 

zrušeno, odpověď bude objednán.  

➢ Ing. Vich (0:40:50) – kyvadlový autobus MH  Europark bude jezdit do 17. 12. včetně? 

➢ Ing. Vich (0:43:27) – dotaz v jakém stavu je jednání s Finepem a Panattoni? Starosta stručně informoval. 

Diskuse. 

 

Starosta před ukončením jednání informoval, že následující zasedání se bude konat 14. 1. 2019. 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.20 hodin. 

 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha – Dolní Měcholupy číslo 3/1-7 ze dne 10. 12. 2018. 

 

Přepsala: B. Dubská 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

.........................................…... …............................….............. 

 Michael Brokeš Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

 MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 

................................................ 

 Ing. Martin Svoboda 


